
 

 

Referat af D7-bestyrelsesmøde  

Onsdag, den 7. december 2022 kl. 18.30  

Hos Helle i Marslev   

Til stede: Helle, Bettina, Christine, Christina, Pia og Jørgen (referent) 

 Afbud: Chanette 

• Orientering fra formand 

o Bestyrelsesmøde i rideforbundet afholdt siden sidste møde 

o der arbejdes på de gode samarbejde 

o 2727 ryttere har taget det nye ryttermærke 

o E-learning til elevskole undervisere på vej 

o Dotering i ponyklasser bortfalder både i spring og dressur  

o Der var estimeret med budgetunderskud i 2022, men det løber 

måske alligevel rundt 

o formandsmøde i januar 

 

• Opdatering af hjemmesiden 

o Alle søger for egne emner på hjemmesiden er opdateret, der skal 

strammes lidt op på dette 

 

• Stævneansøgning mindst 2 uger før sidste ansøgningsfrist, så der kan nå 

at foregår distrikts behandling af ansøgningen 

 

• Tidtagning til reparation ved importør, vi afventer anlæg tilbage 

 

• Stævnekoordinerende møder forventes 

o c-stævner 10. januar kl 19 

o d-stævner 19. januar kl 19 

 

• TD koordinatoren er presset på, at der mangler TD-ere. De stævner der 

må afholdes uden TD, skal TD koordinator huske at indberette til DRF 

 

 

 

 



 

 

• Generalforsamling i 2. marts kl 19 

o Chanette, Bettina, Christine og suppleanterne er på valg 

▪ Nye emner til bestyrelsen er meget velkomne til at give sig 

til kende 

 

• Evt 

o Tone mellem klubber og distrikt går ind imellem galt. Vi kunne 

godt tænke os det foregår i positiv og konstruktiv tone. Emnet 

bliver taget op som punkt til generalforsamling 

 


